
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
19. 2. 2018 

Masarykova kolej 

Zápis provedl: Stanislav Jeřábek 
Prezenční listina je přílohou. 
 
Začátek zasedání 19:15  

1 Schválení programu zasedání 
Prezident Jozef Šebák přivítal přítomné delegáty a seznámil přítomné s jím navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 
 
1. Schválení programu zasedání (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede J. Šebák, typ: informace, čas: 5 min.) 
3. Schválení zápisů (vede: J. Šebák, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
4. Info z klubů (vede: J. Šebák, typ: informace, čas: 10 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Ekonomická činnost Centrály - Studentský ples ČVUT (vede: Tomáš Drábek, typ: hlasování, 
čas: 5 min) 
7. Schválení ekonomické činnosti FIT Párty 2018 (vede: Michal Hošna, typ: hlasování, čas: 5 
min.) 
 
Usnesení 18-02-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program poslaný do konference         
parlamentu 18. února 2018.“ 
OHP: 10; 10:0:0 → Usnesení přijato 
 

2 Představení delegátů 
O. Ostashchuk: Jsem místopředseda Masařky. Vystudoval jsem OI na FEL, zatím nic            
dalšího nestuduji. 
M. Hošna: Jsem Michal, teď už místopředseda ve FIT++, studuji samozřejmě FIT. 
T. Pokorný: Už jsem tady seděl dva, možná 3 roky za BION, teď jsem tu za senát. Snad                  
bych měl brzy končit Ing. na FBMI. 
J. Rubáš požádal o představení nově jmenovaného viceprezidenta. 
S. Jeřábek: Jsem Standa a byl jsem Jožou jmenován viceprezidentem. Moje úkoly v SU se               
tím však nijak nezměnily. 
 

3 Schválení zápisů 
J. Šebák se zeptal, kdo z delegátů zápis poctivě četl. Přihlásilo se 6 z 10 přítomných.                
Obsahově byly oba zápisy bez připomínek. Proběhla drobná diskuze k poznámce o            
zapomenuté větě zapisovatele. Poznámka byla smazána. Došlo k opravě záhlaví jednoho           
ze zápisů. 
 
Usnesení 18-02-02: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 11. prosince 2017           

 

Stránka 1 z 5 



Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
19. 2. 2018 

Masarykova kolej 

zaslaný do konference 17. února 2018“ 
OHP: 10; 8:0:2 → Usnesení přijato 
 
19:24 přišel J. Beneš 

 
Usnesení 18-02-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje zápis ze zasedání 9. ledna 2018 zaslaný            
do konference 17. února 2018 s opravou data a místa konání v záhlaví.“ 
OHP: 11; 9:0:2 → Usnesení přijato 
 

4 Informace z klubů 
POD: Na Podolí se neděje nic. Zítra budeme dělat odpustky a dveře do posilky. 
IAESTE: Otevíráme stáže, probíhají pohovory. Chystáme se na Veletrh, hledáme          
koordinátora pro Průvodce prváka. 
FIT++: Proběhly volby do Představenstva, je nový předseda i místopředseda. Zanedlouho           
chystáme FIT Párty. 
SH: Proběhla X LAN Párty v pátek na CIIRC. Pracujeme na EČ pro SHOW. Došlo               
k bezpečnostnímu incidentu na síti. Naše Active directory chytla ransomware. IT byla           
jmenována zasloužilou členkou klubu. V pátek proběhne školení pro aktivní členy ohledně            
práce s financemi. 3.-4. března proběhne Installfest, dál se chystá překladatelský maraton            
ve spolupráci s Khanovou školou. Předseda se vrátil z Ameriky. 
Křesťanský klub: Zítra první schůzka po zkouškách, začal půst, připravujeme se na            
Velikonoce. 
HK: Přihlásilo se pár lidí na ajťáky. Máme omezené vynášení odpadků z buněk na 1x týdně                
(dříve denně), studenti si stěžují. 
BEST: Spuštěny přihlášky na letní kurzy. My se chystáme na dubnový UnIT. 
eFD: Proběhl DoD na Horské organizovaný SKASem oficiálně, reálně jsme to organizovali            
my. 24. 3. šotovlak ze Smíchova k Jihlavě. Řešíme seznamovák a chystáme se na kariérní               
den v březnu u nás na fakultě. 
MAS: Nakoupili jsme nové zařízení do posilovny. Pokračujeme s obnovou sportovních           
místností. Plánujeme dokoupení nových AP pro zlepšení bezdrátového pokrytí sítí.          
Plánujeme různé akce, a to i sportovní. 
SIN: Řešíme saunu, vstup do posilovny máme na 2 karty, předěláváme na jednu. 
Galibi: Proběhlo valentýnské setkání, plánujeme lasergame. Na webu máme         
aktualizovanou fotogalerii. Pracujeme na doplnění přihlášek dříve přijatých členů, kde          
nejsou všechny nyní požadované údaje. 
  

5 Info z AS ČVUT 
T. Pokorný: Posledně byly na zasedání schváleny předpisy fakult. Při prvním předaném            
slově během schvalování předpisů rektor odešel. Další zasedání proběhne tuto středu.           
Prvním prorektorem bude prof. Škvor, prorektorkou pro studium doc. Achtenová, budou se            
taky řešit audity. 
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6 Ekonomická činnost Centrály - Studentský ples ČVUT 
T. Drábek pozval přítomné na ples a odprezentoval EČ. Současně požádal přítomné            
o rozvěšení plakátů. J. Rubáš: Baťovská cena? Je to pozůstatek. Já to chtěl zaokrouhlit, ale              
už jsem viděl hotovou grafiku. 
M. Kothera připomenul kalendář SU na webu. 
 
Usnesení 18-02-04: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost Centrály        
"Studentský ples ČVUT" zaslanou do konference 14. února 2018.“ 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
 

7 Schválení ekonomické činnosti FIT Párty 2018 
M. Hošna odprezentoval EČ a pozval přítomné na párty. 
J. Šebák: Jak je to s DPH? Příloha 2 zákona o DPH, je tam zvukové představení. Vstupné                 
je pouze do místnosti s hudbou. Pozn.: Znění zákona přečetl na místě M. Kothera. 
J. Šebák: Co znamená příjem od FITu? Proplatí nám fakturu za ozvučení. 
J. Šebák: Jak jste na tom s účetním střediskem? (Pozn.: Nebylo pro FIT++ založeno) Víme               
o tom. Chceme s předstihem nechat schválit EČ, jelikož je k tomu potřeba Parlament, a tyto                
záležitosti řešit následně. 
 
Usnesení 18-02-05: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost FIT Párty zaslanou          
do konference 17. února 2018.“ 
OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 
 

8 Různé 
J. Hanuš: Ve středu jdeme na pivo do Klubovny. 
J. Kapoun: Dáváme do kupy s K. Pithartovou akci MayDej. Brzy bude organizační schůzka,              
budeme rádi za pomoc. 
20:02 přichází A. Bartošková 
A. Bartošková: 9. března bude ples BIONu. 
J. Rubáš: „Minule jsem se ptal na vyloučení M. Dvořákové. Ptám se tedy parlamentu, jak to                
vidí. Osobně jsem pro vyloučení.“ V diskusi zazníval spíše názor, že by parlament měl              
o vyloučení hlasovat a to na dalším zasedání parlamentu, kam bude M. Dvořáková            
pozvána. 
J. Šebák: 
Máme v Kontrolní komisi jen 2 členy, protože rezignoval Vašek Michalec. Komise má             
omezené možnosti, jelikož jako taková není usnášeníschopná. Její členové mají nějaké           
pravomoci a mohou provádět kontrolní činnost, ale nemohou vydávat usnesení. Vyzývám           
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tedy ke kandidatuře do komise. 
Bude další schůzka tuto středu k GDPR problematice. Zváni jste všichni, ale týká se to               
především interních (a ještě více kolejních) klubů. Řešit se bude primárně administrativní            
stránka celé věci. 
S. Jeřábek: 
„V hlášení o stavech klubů jsem narazil na adresy trvalého pobytu cizinců shodnými             
s kolejí.“ V diskuzi se ukázalo, že tuto adresu dostávají cizinci do povolení k pobytu, tedy to                
tak je v pořádku. 
Omlouvám se jménem centrály za zpoždění s vyúčtováním provozních nákladů, které je            
však způsobené nedodáním některých hlášení o stavech klubů. Proto nejsme schopni           
náklady správně rozpočítat na jednotlivé kluby. 
Důrazně žádám všechny kluby, které tak doposud neučinily, aby odvedly procentuální           
odvody z vybraných členských příspěvků. Jako centrála nyní bojujeme s cashflow. 
J. Šebák: 
Na pražském Majálesu nebudeme my ani nikdo jiný, kdo by měl reprezentovat ČVUT či              
VŠCHT, jelikož k tomu nebude oprávněn. Minulý týden proběhl Studentský sněm Kampusu            
Dejvice, 2. 5. 2018 bude Lesamáj. Chystá ho KD ve spolupráci se studenty ČVUT a               
VŠCHT. 
Workshop KC: Vybráno téma motivace, bude připraven workshop na 6. 3. od 19 hodin.              
Kapacita bude omezena pouze prostorem, mohou přijít i ti, co doodle nevyplňovali. 
10. února jsme oslavili 20 let, chystáme narozeninovou akci. V neděli se prvně sešel              
organizační tým. Předběžné datum je poslední dubnový čtvrtek 26. 4. Plánované místo je             
v zasedačce na rektorátu. Součástí by měla být i debata s aktivními lidmi v SU současnosti               
i minulosti, spřátelenými spolky a dalšími. Vyzývám k zapojení do organizace. Jelikož na            
akci nemáme jako centrála nic v rozpočtu, asi požádáme parlament na uvolnění prostředků             
z Fondu projektů. J.Rubáš: Jak to vypadá s předpisem? Předpisy by se měly tvořit ideálně               
v Parlamentu, určitě budu rád za návrhy. 
FSP: Byly zveřejněny výsledky. Bylo rozděleno zhruba 850 000 a dá se předpokládat             
vypsání kola druhého. Byl jsem prorektorem Jettmarem požádán o tlumočení nedostatků: 
Přečtěte si ten příkaz rektora, hlavně není možné hradit investiční majetek. 
Časté byly různé formální nedostatky. 
Ujistěte se, že tabulka s požadavkem se shoduje s rozpisem plánovaných nákladů. 
Použijte aktuální formulář žádosti, ne 5 let starou šablonu. 
Rozepište, co bude hrazeno z FSP a co z vlastních zdrojů. 
Také jsme v rámci komise kontrolovali projekty z minulých let, tedy jak bylo čerpáno,              
závěrečné zprávy a prezentace po ukončení projektu. 
Pozval jsem rektora Petráčka na parlament, mohli bychom na (předběžně) březnovém           
s ním diskutovat o tom, co se chystá a také tematiku studentských spolků. Asi bych pozval               
i novou prorektorku pro studentské záležitosti. Rektor byl pozván na studentský ples a            
poskytl mu záštitu.  
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Konec zasedání 20:48 

 

Zapisovatel: Stanislav Jeřábek 

Ověřovatel: Jozef Šebák 
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